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PROTOKÓŁ NR XX/2016 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W PRZECŁAWIU  

w dniu 30 sierpnia 2016 roku  
 
odbytej w Sali Obrad Urzędu Miejskiego w Przecławiu przy ul. Kilińskiego 7, 39-320 Przecław. 
 
W posiedzeniu Rady Miejskiej w Przecławiu, której przewodniczył Pan Zenon Krawczyk - 
Przewodniczący Rady, udział wzięli Radni Rady Miejskiej wg listy obecności stanowiącej 
załączniki Nr 1 do protokołu , sołtysi i przewodniczący zarządu osiedli wg listy obecności 
stanowiącej załączniki Nr 2 do protokołu. 
 
Obrady XX  sesji Rady Miejskiej (zwanej dalej Radą) w VII kadencji otworzył o godz. 10:00  
i prowadził Pan Zenon Krawczyk – Przewodniczący Rady (zwany dalej Przewodniczącym), 
wygłaszając formułę: „Wysoka Rado, otwieram XX sesję Rady Miejskiej”. Następnie przywitał 
przybyłych na posiedzenie: Radnych, Burmistrza Przecławia Pana Ryszarda Wolanina, Zastępcę 
Burmistrza Pana Edwarda Janusza Dybskiego, Skarbnika Gminy Panią Joannę Krzempek, 
Dyrektorów i Kierowników Jednostek Organizacyjnych, sołtysów i przewodniczących osiedli 
oraz wszystkich przybyłych gości. 
 
Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji bierze udział 12 radnych. 
Następnie poinformował, iż porządek obrad sesji radni otrzymali wraz z zawiadomieniem  
o sesji i pozostałymi niezbędnymi materiałami. Porządek ten stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu. Przewodniczący poinformował, iż wpłynął do niego wniosek od Burmistrza  
o wycofanie z porządku obrad pkt. 6 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu Meczu 
Piłki Nożnej niebędącego imprezą masową”, organizowanego na terenie obiektów i urządzeń 
użyteczności publicznej gminy Przecław oraz wprowadzenie do porządku obrad sesji Rady 
projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykup działki położonej w Wylowie gmina 
Przecław. Projekt w/w uchwały, którą radni otrzymali przed sesją - stanowi załącznik nr 4 
do protokołu. W związku z powyższym Przewodniczący zawnioskował o wprowadzenie do 
porządku obrad XX sesji Rady punkt „Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykup 
działki położonej w Wylowie gmina Przecław”.  
 
Przewodniczący – poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza o wprowadzenie zmian do 
porządku obrad. 
 
W głosowaniu nad wprowadzeniem zmian w porządku posiedzenia wzięło udział 12 
radnych.  
 
Za wnioskiem o wprowadzenie do porządku posiedzenia punktu „Podjęcie uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na wykup działki położonej w Wylowie gmina Przecław” głosowało 12 
radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu.  
 
Zatem Rada wprowadziła zmiany w porządku posiedzenia, punkt „Podjęcie uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na wykup działki położonej w Wylowie gmina Przecław”, który będzie 
rozpatrywany w pkt. 6 „nowego”, przedstawionego porządku obrad. 
 
 
Porządek obrad XX sesji Rady Miejskiej przedstawia się następująco: 
 
Porządek obrad XX sesji: 

1. Pytania i wnioski radnych, pisma do Rady Miejskiej w Przecławiu. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Przecławiu.  
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3. Przedstawienie informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy Przecław oraz 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za I półrocze 2016 r. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia i przyjęcia Regulaminu Miejskiego Targowiska 

w Przecławiu. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnienia z opłaty targowej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia . 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykup części działki położonej w 

Błoniu gmina Przecław. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgodny na wykup części działek położonych w 

Rzemieniu gmina Przecław. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Przecław na rok 2016. 

10. Wolne zapytania i wnioski. 

 
Przewodniczący – poddał pod głosowanie porządek obrad. 
 
Porządek obrad XX sesji Rady Miejskiej przyjęty został jednogłośnie przez Radnych. 
Przystąpiono do realizacji porządku obrad. 
 
Ad 1.  
Pytania i wnioski radnych, pisma do Rady Miejskiej w Przecławiu 
 
Pisma 
Przewodniczący – poinformował, że do Przewodniczącego Rady Miejskiej wpłynęło pismo 
Zarządu Stowarzyszenia Orkiestra Dęta Dobrynin z prośbą o wsparcie finansowe wyjazdu na 
International County – Wandering Festival na Węgrzech – pismo stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu. Wyraził opinię na temat funkcjonowania Stowarzyszenia Orkiestra Dęta Dobrynin.  
 
Nikt nie zabierał głosu w tym punkcie. 
 
Przewodniczący Rady zamknął pkt 1 i przeszedł do realizacji pkt. 2. 
 
Ad 2.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Przecławiu. 
 
Przewodniczący – zabierając głos w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji Rady 
Miejskiej, zwrócił się z zapytaniem, kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej z sesji Rady 
Miejskiej. 
W głosowaniu nad przyjęciem protokołu uczestniczyło 12 radnych.  
Za przyjęciem protokołu Nr XIX/2016 z dnia 19 lipca 2016 roku głosowało 12 radnych, 
nikt nie głosował przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Protokół Nr XIX/2016 z dnia 19 lipca 2016 roku został przyjęty przez radnych 12 
głosami „za”.  
 
Przewodniczący – poinformował Radnych że w dniu 17 sierpnia br. odbyło się posiedzenie 
Komisji Regulaminowej i Porządku Publicznego (KRiPP) Rady Miejskiej w Przecławiu. Tematem 
posiedzenia było m.in. przedstawienie informacji dotyczącej złożonego wniosku pn. 
„Rozbudowa, przebudowa i nadbudowa budynku przedszkola w Rzemieniu” i ewentualnej jego 
realizacji, przedstawienie informacji dotyczącej złożonego wniosku pn. „Utworzenie w 
Tuszymie systemu wsparcia mieszkaniowego dla osób zagrożonych ubóstwem i wykluczeniem 
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społecznym połączonego z integracją i aktywizacją społeczno - zawodową” i ewentualnej jego 
realizacji oraz przedstawienie projektu Regulaminu Miejskiego Targowiska w Przecławiu. 
Poprosił Przewodniczącego KRiPP o przedstawienie stanowiska Komisji w tych sprawach. 
 
Zbigniew Jurek – Radny – przedstawił stanowisko Komisji w omawianych sprawach – protokół 
z posiedzenia stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 
Wiesława Wiącek – Przewodnicząca Zarządu Osiedla Wenecja – zwróciła się z prośba o 
przedstawienie zakresu rzeczowego wniosku „Utworzenie w Tuszymie systemu wsparcia 
mieszkaniowego dla osób zagrożonych ubóstwem i wykluczeniem społecznym połączonego z 
integracją i aktywizacją społeczno - zawodową”. 
 
Monika Skowrońska – Ziomek – Prezes Samorządowej Spółki Dwa Brzegi – poinformowała, że 
w skład zakresu rzeczowego wchodzą mieszkania socjalne, świetlica, pomieszczenia do terapii 
oraz administracyjno – biurowe. 
Poinformowała również, że projekt znajduje się już na liście projektów wybranych do 
dofinansowania. 
 
Przewodniczący – uzasadnił potrzebę realizacji projektu. W związku z reforma oświaty oraz 
łączeniem się Domów Kultury, sołectwo Tuszyma w niedługim czasie może pozostać bez 
świetlicy wiejskiej. Realizacja projektu uwzględnia utworzenie takiej świetlicy. 
 
Stanisław Moździoch – Radny – poparł realizację wniosku pn. „Rozbudowa, przebudowa  
i nadbudowa budynku przedszkola w Rzemieniu”. 
 
Przewodniczący – poinformował że potrzeba realizacji projektu pn. „Rozbudowa, przebudowa 
i nadbudowa budynku przedszkola w Rzemieniu” jest bezdyskusyjna. 
 
Ryszard Wolanin – Burmistrz Przecławia – dokonał analizy finansowej odnośnie realizacji 
omawianych projektów a także poinformował że również MOPS w Przecławiu złożył wniosek o 
dofinansowanie projektu w ramach Działania Poprawa dostępu do usług wsparcia rodziny i 
pieczy zastępczej. Wkład własny w realizacje tych trzech projektów to ponad 1 mln. zł.  
 
Ad 3. 
Przedstawienie informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy Przecław oraz 
kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za I półrocze 2016r. 
 
Przewodniczący – poprosił Panią Joannę Krzempek – Skarbnika Gminy o przedstawienie 
informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy Przecław oraz kształtowaniu się wieloletniej 
prognozy finansowej za I półrocze 2016r. 
 
Joanna Krzempek – Skarbnik Gminy – przedstawiła informacje o przebiegu wykonania budżetu 
gminy Przecław oraz kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za I półrocze 2016r. 
zawartą w Zarządzeniu Nr 67/2016 Burmistrza Przecławia z dnia 11 sierpnia 2016 – 
Zarządzenie załącznik nr 7 do protokołu.  
Przedstawiła również Uchwałę Nr XIV/146/2016 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Rzeszowie z dnia 18 sierpnia 2016 roku w sprawie opinii o przedłożonej 
przez Burmistrza Przecławia informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 
2016 roku – opinia stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 
Nikt więcej nie miał pytań do przedstawionej informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy 
Przecław oraz kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za I półrocze 2016 roku.  
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W związku z tym, że nikt nie zabierał głosu Przewodniczący przeszedł do realizacji pkt.  
4 porządku obrad. 
 
Ad 4.  
Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia i przyjęcia Regulaminu Miejskiego 
Targowiska w Przecławiu. 
 
Przewodniczący – poprosił Pana Klaudiusza Krasonia – Pracownika Wydziału Podatków, Opłat 
i Gospodarki Odpadami o przedstawienie i omówienie projektu uchwały. 
 
Klaudiusz Krasoń – Pracownik Wydziału Podatków, Opłat i Gospodarki Odpadami– przedstawił 
i omówił projekt uchwały – prezentacja w sprawie założeń uchwały stanowi załącznik nr 9 
do protokołu. 
 
Przewodniczący – zwrócił się do Zbigniewa Jurka – Przewodniczącego KRiPP o przedstawienie 
stanowiska Komisji w sprawie projektu uchwały. 
 
Zbigniew Jurek – Radny – przedstawił stanowisko Komisji w omawianej sprawie– protokół z 
posiedzenia stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 
Władysław Grzelak – Radny – zadał pytanie dlaczego na Targowisku ma obowiązywać zakaz 
sprzedaży grzybów. 
 
Zbigniew Jurek – Radny – uzasadnił zakaz handlu grzybami. Aby móc handlować grzybami 
potrzebne są atesty i certyfikaty. 
 
Piotr Grochowina – Radny – zapytał czy kwota 18 tys. zł wystarczy na utworzenie Targowiska. 
 
Ryszard Wolanin – Burmistrz Przecławia – poinformował że ta kwota jest niewystarczająca aby 
Targowisko mogło powstać zgodnie ze złożonym wnioskiem w ramach budżetu 
obywatelskiego. 
 
Mariusz Barnaś – Dyrektor Wydziału Promocji i Rozwoju Gminy – zaproponował aby z opłaty 
targowej zwolnić organizacje pozarządowe, a nie tylko organizacje pożytku publicznego. 
 
Wiesława Wiącek – Przewodnicząca Zarządu Osiedla Wenecja – zadała pytanie czy rolnik który 
nie ma umowy i rezerwacji ma opuścić plac targowy czy należy pobrać od niego opłatę targową 
oraz czy przewiduje się dodatkowe stoiska na Targowisku. 
 
Klaudiusz Krasoń – Pracownik Wydziału Podatków, Opłat i Gospodarki Odpadami – 
poinformował że każdy rolnik może handlować na terenie Targowiska. Udzielił również 
odpowiedzi na temat stoisk na Targowisku. 
 
Ryszard Wolanin – Burmistrz Przecławia – poinformował o kosztach dotyczących budowy 
Targowiska. Poinformował, że Targowisko było by bardziej funkcjonalne gdyby było wykonane 
z asfaltu niż z kostki. 
 
Wiesława Wiącek – Przewodnicząca Zarządu Osiedla Wenecja – zobowiązała się do zmiany 
wniosku odnośnie budowy targowiska w ramach budżetu obywatelskiego. 
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Przewodniczący – w związku z tym iż plac Targowy na dzień dzisiejszy jeszcze nie powstał 
złożył wniosek o odrzucenie uchwały w sprawie utworzenia i przyjęcia Regulaminu Miejskiego 
Targowiska w Przecławiu. 
 
W głosowaniu nad odrzuceniem uchwały uczestniczyło 12 radnych. Za odrzuceniem uchwały 
głosowało 11 radnych, nikt nie głosował przeciw i jeden radny wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Rada podjęła decyzję o odrzuceniu uchwały w sprawie utworzenia i przyjęcia 
Regulaminu Miejskiego Targowiska w Przecławiu – stanowiącą załącznik nr 10 do 
protokołu. 
 
Ad 5.  
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnienia z opłaty targowej. 
 
Przewodniczący – w związku z tym iż uchwała w sprawie utworzenia i przyjęcia Regulaminu 
Miejskiego Targowiska w Przecławiu została odrzucona zwrócił się również z prośba o 
odrzucenie uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnienia z opłaty targowej. 
 
Władysław Grzelak – Radny – zadał pytanie gdzie będą wpływać dochody z opłaty targowej. 
 
Joanna Krzempek – Skarbnik Gminy – poinformowała że dochody z opłaty targowej będą 
wpływać do budżetu gminy. 
 
W głosowaniu nad odrzuceniem uchwały uczestniczyło 12 radnych. Za odrzuceniem uchwały 
głosowało 12 radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Rada podjęła decyzję o odrzuceniu uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnienia z 
opłaty targowej – stanowiącą załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Przecławiu Pan Zenon Krawczyk opuścił Salę 
Obrad Urzędu Miejskiego w Przecławiu i przekazał prowadzenie sesji 
Wiceprzewodniczącemu Rady Dariuszowi Chmura. 
 
Ad 6.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykup działki położonej w 
Wylowie gmina Przecław. 
 
Wiceprzewodniczący – poprosił Pana Macieja Jemioło – Dyrektora Wydziału Urbanistyki, 
Inwestycji, Ochrony Środowiska i Gospodarki Gruntami o omówienie i przedstawienie projektu 
uchwały.  
 
Maciej Jemioło – Dyrektor WUIOŚiGG – omawiając projekt uchwały poinformował że działka 
nr 457 o powierzchni 0,1900 ha w położona w miejscowości Wylów przeznaczona będzie na 
parking przy Domu Kultury w Wylowie. 
 
Marcin Cieśla – Radny – uzasadnił potrzebę podjęcia uchwały oraz poprosił Radnych  
o przegłosowanie uchwały 
 
Nikt więcej nie zabierał głosu na temat projektu uchwały.  
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W związku z tym, że nikt nie zabierał głosu w dyskusji nad projektem uchwały 
Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
wykup działki położonej w Wylowie gmina Przecław. 
 
W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 11 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 11 
radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XX/184/2016 w sprawie wyrażenia zgody na wykup 
działki położonej w Wylowie gmina Przecław- stanowiącą załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Wiceprzewodniczący zamknął pkt 6 i przeszedł do realizacji pkt. 7. 
 
Ad 7. 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykup części działki położonej w 
Błoniu gmina Przecław 

 

Wiceprzewodniczący – poprosił Pana Macieja Jemioło – Dyrektora Wydziału Urbanistyki, 
Inwestycji, Ochrony Środowiska i Gospodarki Gruntami o omówienie i przedstawienie projektu 
uchwały.  
 
Maciej Jemioło – Dyrektor WUIOŚiGG – omawiając projekt uchwały poinformował że część 
działki nr 532 położonej w miejscowości Błonie przeznaczona będzie na poszerzenie drogi 
gminnej. 
Przedstawił również projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykup części działek nr 
552/2 i 554 położonych w Rzemieniu gmina Przecław również z przeznaczeniem na poszerzenie 
grogi gminnej 
 
Nikt nie zabierał głosu na temat projektu uchwały.  
 
W związku z tym, że nikt nie zabierał głosu w dyskusji nad projektem uchwały 
Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
wykup części działki położonej w Błoniu gmina Przecław. 
 
W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 11 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 11 
radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XX/185/2016 w sprawie wyrażenia zgody na wykup części 
działki położonej w Błoniu gmina Przecław- stanowiącą załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Wiceprzewodniczący zamknął pkt 7 i przeszedł do realizacji pkt. 8. 
 
Ad 8.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykup części działek położonych 
w Rzemieniu gmina Przecław. 
 
Nikt nie zabierał głosu na temat projektu uchwały.  
 
W związku z tym, że nikt nie zabierał głosu w dyskusji nad projektem uchwały 
Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
wykup części działek położonych w Rzemieniu gmina Przecław. 
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W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 11 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 11 
radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XX/186/2016 w sprawie wyrażenia zgody na wykup części 
działek położonych w Rzemieniu gmina Przecław- stanowiącą załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Wiceprzewodniczący zamknął pkt 8 i przeszedł do realizacji pkt. 9. 
 
Ad. 9. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Przecław na 2016 
rok. 
 
Wiceprzewodniczący – poprosił Panią Joannę Krzempek – Skarbnika Gminy o omówienie  
i przedstawienie projektu uchwały.  
 
Joanna Krzempek – Skarbnik Gminy - omawiając projekt uchwały uwzględniła wprowadzone 
autopoprawki do projektu uchwały - stanowiące załącznik nr 15 do protokołu.  
 
Władysław Grzelak – Radny – zadał pytanie odnośnie przeniesienia 53 tys. z działu 900 
Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – na co zostaną przekazane? 
 
Joanna Krzempek – Skarbnik Gminy – wyjaśniła że środki te zostaną przeznaczone na wydatki 
inwestycyjne jednostek budżetowych. 
 
Ryszard Wolanin – Burmistrz Przecławia – zapoznał Radnych z programem „Podkarpacki 
Program Odnowy Wsi”. Od pięciu lat w PPOW udział bierze sołectwo Łączki Brzeskie. 
Przedstawił co zostało zakupione w ostatnich trzech latach do świetlicy wiejskiej w Łączkach 
Brzeskich– zestawienie stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Tadeusz Kudła – Sołtys Łączek Brzeskich – zadał pytanie gdzie zostanie zamontowana 
zakupiona trybuna? Czy planuje się budowę boiska przy Parku Rehabilitacyjno – 
Wypoczynkowym? 
 
Ryszard Wolanin – Burmistrz Przecławia – poinformował że planuje się wykonać boisko 
sportowe przy Parku Rehabilitacyjno – Wypoczynkowym. 
 
Dariusz Chmura – Radny – poinformował że w chwili obecnej trwają rozmowy w związku z 
poszukiwaniem gruntu pod boisko sportowe. Boisko sportowe nie może wiązać się z przejściem 
przez drogę. 
 
Marcin Cieśla – Radny – poprosił aby powrócić do realizacji porządku obrad. 
 
Władysław Grzelak – Radny – zabrał głos w sprawie budowy boiska przy Parku Rehabilitacyjno 
– Wypoczynkowym. 
 
Ryszard Wolanin – Burmistrz Przecławia – poinformował że nowa trybuna w chwili obecnej 
zostanie postawiona przy boisku do piłki siatkowej. 
 
Nikt więcej nie zabrał głosu na temat projektu uchwały.  
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W związku z tym, że nikt więcej nie zabrał głosu w dyskusji nad projektem uchwały 
Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 
Budżetowej na 2016 rok.  
 
W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 11 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało  
11 radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XX/187/2016 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na 
2016 rok - stanowiącą załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Wiceprzewodniczący zamknął pkt 9 i przeszedł do realizacji pkt. 10. 
 
Ad 10.  
Wolne zapytania i wnioski. 
 
Dariusz Chmura – Radny – zabrał głos budowy boiska sportowego przy Parku Rehabilitacyjno 
– Wypoczynkowym a także w sprawie budowy boiska szkolnego.  
 
Adam Chmura – Prezes ZGK Sp. z o.o. – zadał pytanie dotyczące realizacji zadania przy starej 
Szkole w Tuszymie – kto poniesie koszty remontu, jaki udział w realizacji zadania będzie miała 
Spółka „Dwa Brzegi” oraz kto będzie właścicielem nowo powstałego obiektu? 
 
Ryszard Wolanin – Burmistrz Przecławia – poinformował, że za finansowanie, funkcjonowanie 
i realizację zadania odpowiedzialna będzie Gmina gdyż jest 100% udziałowcem w spółce. 
Spółka „Dwa Brzegi” nie jest w stanie zrealizować i sfinansować tej inwestycji. Za utrzymanie 
obiektu również odpowiedzialna będzie gmina w porozumieniu z MOPS lub inna organizacją.  
 
Paweł Furman – Radny – przedstawił plan pracy Komisji doraźnej podczas połączenia 
miejscowości Błonie z miastem Przecław 
 
Piotr Grochowina – Radny – podziękował Burmistrzowi Przecławia oraz Radnemu 
Powiatowemu Mariuszowi Barnasiowi za udział w meczu KS Tuszymka. 
 
Wiesława Wiącek – Przewodnicząca Zarządu osiedla Wenecja – podziękowała za wykonanie 
chodnika przy OSP Przecław.  
Zabrała głos w sprawie pojemników na odzież, które w chwili obecnej są uszkodzone i 
nieestetyczne oraz stwarzają niebezpieczeństwo dla dzieci biegających przy pojemnikach. 
 
Joanna Krzempek – Skarbnik Gminy – poparła Panią Wiesławę Wiącek. 
 
Władysław Myjak – Sołtys Wylowa – podziękował za podjętą uchwałę w sprawie wyrażenia 
zgody na wykup działki pod parking przy Domu Kultury w Wylowie. 
Zapytał również jak przedstawia się sprawa dowozu dzieci do szkoły w Mielcu. 
 
Ryszard Wolanin – Burmistrz Przecławia – poinformował że w chwili obecnej czekamy na 
wykonanie obietnic Starosty Powiatu Mieleckiego dotyczących dowozu uczniów do szkół. 
Poinformował że dowóz do szkół w Przecławiu będzie realizowany, natomiast dowozu do Mielca 
na chwilę obecną nie jest w stanie zorganizować w związku z nowelizacją ustawy o publicznym 
transporcie zbiorowym.  
 
Nikt więcej nie zabrał głosu.  
 



9 

 

Na tym zakończono punkt 10.  
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Wiceprzewodniczący Rady podziękował wszystkim 
za udział w obradach i wygłaszając formułę „Wysoka Rado zamykam XX sesję Rady Miejskiej  
w Przecławiu” zamknął posiedzenie o godzinie 12.00. 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 

 

 
 
 

          Dariusz Chmura 

Protokołowała: 

 

Dorota Strzelczyk 

 

        Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Przecławiu 

       

          Zenon Krawczyk 

      Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej w Przecławiu 

       


